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Kommunala Pensionärsrådet 

 

 

Justerandes sign   

 

Tid och plats Ljungby Arena (stora konferensrummet) Fritidsvägen 5 i Ljungby, måndagen 

den 1oktober 2018 kl. 13.30-16.00 

Beslutande  

Magnus Gunnarsson (M) ordförande 

Bo Ederström (M) 

Håkan Bengtsson (S) 

Tuula Johansson, Ljungby SPF 

Carl-Georg Alm, Annerstad SPF 

Sive Björk, Odensjö SPF 

Kerstin Svensson, Ljungby PRO 

Erland Andersson, Berga SPF 

Lisbeth Johansson, Hamneda SPF 

Anita Westroth, RPG Ljungby 

Bengt Carlsson, Ljungby SKPF 

Gunnar Andersson, Ryssby SPF 

Gunnel Nilsson, Agunnaryd SPF 

Mona Brandt, Vrå/Lidhult SPF 

Torsten Frank, Ryssby PRO 

Anita Östlund, Berga PRO 

Sivert Olsson, Angelstad PRO 
 

Övriga 
deltagande 

 

Thomas Ragnarsson (M) § 8 pkt 1 

Margareta Engström, socialförvaltningen 

Kerstin Henriksson, ersättare 

Åhörare 4 st 

Justerare 

 

Anita Westroth 

Justeringens  
tid och plats Individ- och familjecenter, S. Torggatan 1, Ljungby den 14 oktober 2018 

Paragrafer 7-11   

  

Sekreterare Ljiljana Bublik 
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Ordförande Magnus Gunnarsson (M) 
  

Justerare Anita Westroth 
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 ANSLAG/BEVIS 

Protokollet är nu justerat. Justeringen har offentliggjorts på Ljungby 

kommuns digitala anslagstavla 

Nämnd/styrelse Kommunala pensionärsrådet 

Sammanträdesdatum 2018-10-01 

Överklagningstid -- 

Anslaget nedtaget -- 

Förvaringsplats 
för protokollet Individ- och familjecenter, Södra Torggatan 1, Ljungby 

  

Underskrift  
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KPR § 7      

 

 

Fastställande av dagordning 
 
Beslut 
Dagordningen godkänns efter anmälan av övriga frågor. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Från pensionärsföreningarna anmäls ett antal övriga frågor: Höga trottoarkanter, 

trapphus Östra torget, väntetid LSS-boende, statsbidrag för ökad bemanning i 

äldreomsorgen, antalet platser i särskilt boende, gratis bad för pensionärer i 

Ryssby och Lidhult, gratis halkskydd till äldre. 
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KPR § 8      

 

 

Frågor från pensionärsföreningarna 
 
Beslut 
Informationen noteras. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Thomas Ragnarsson (M) har bjudits in till dagens möte för att svara på 

föreningarnas tidigare ställda fråga (KPR Au 1809039) kring 

sommarstängningen av vårdcentralen i Lidhult.  

 
Flera vårdcentraler stänger under semestertider. Anledningen till stängningen är 

bland annat svårigheten att rekrytera läkare till primärvåden. V vi vil inte ha 

hyresläkare, vi vill ha fast anställd personal, förklarar Thomas. Men det råder 

brist på läkare och det är svårt att få tag i sjuksköterskor. 

 

Vi vill ha en närmare vård och vårdcentralerna spelar en viktig roll i den nära 

kontakten med patienterna. Ljungby har fått sjuksköterskeutbildning och vi 

arbetar också gemensamt i projektet ”Äldrehälsa Kronoberg”. 

 

En fråga som uppkommer är om det är möjligt att man får hjälp med enklare 

vårdärenden någon dag i veckan under sommarstängningen. Det är en intressant 

fråga och något vi ska titta närmare på, säger Thomas. 

 

Remissvaret – Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet vid sitt 

möte den 9 oktober, säger ordföranden. Ärendet går vidare till 

kommunfullmäktige via kommunstyrelsen. Kommunfullmäktige väntas anta 

riktlinjerna den 5 november. 

 

Utverdering av personalen på Björkäng Lidhult - Socialförvaltningen har 

nyligen startat upp ett projekt i Lidhult. Det här projektet går ut på att sudda ut 

gränserna mellan hemtjänst och särskilt boende och det bedöms vara en 

framkomlig väg, förklarar Bo Ederström (M). Förvaltningen kommer att göra en 

utvärdering under hösten 2019. 

 

Renare Ljungby - Kommunens miljöstrateg kommer att bjudas in till ett möte 

med KPR för att informera om detta. 
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KPR § 9      

 

 

Redovisning av rådets och arbetsutskotetts protokoll 
 
Beslut 
Informationen noteras. 

 

Sammanfattning av ärendet 

Protokoll från rådets sammanträde den 21 maj 2018 har skickats ut med 

kallelsen till dagens möte. 

 

Följande frågor togs upp vid arbetsutskottets sammanträde den 3 september 

2018: 

Kommunen planerar för ett nytt trygghetsboende. 

Sjukskrivningarna bland kommunens anställda har minskat. 

Kommunen ska jobba för att locka arbetskraft främst unga vuxna från andra 

regioner. Berättartraditionen är stark och kommunen bör utveckla och ta tillvara 

på Sagobygden. En viktig fråga är tillgången på vatten där Ljungby kommun har 

mycket goda förutsättningar.  

 

Vindkraftsplan har antagits av kommunfullmäktige den 23 april 2018.  

 

Grand kommer att renoveras nästa år. 

 

Kommunen har lyckats bra med integrationen. Arbetslösheten i Ljungby 

kommun har gått ner. 

 

Bostadsbyggandet på landet behöver komma igång. 

__________ 
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KPR § 10      

 

 

Aktuellt inom verksamheten 
 

Beslut 
Informationen noteras. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Den ekonomiska prognosen för socialnämnden visar ett minskat underskott. 

Prognosen för en budget i balans, visar på -15,8 miljoner kronor vilket är cirka 

10 miljoner kronor bättre resultat än prognosen i början av året. Hemsjukvården 

är den avdelning, vid sidan av personlig assistans som dras med de största 

minusposterna. Det pågår ett intensivt arbete för att förbättra resultatet. 
 

Ljungbybostäder planerar att bygga 54 trygga lägenheter i Brunnsparken. 

 

Kommunen kommer att bygga ett trygghetsboende, ett äldreboende, en skola 

och en förskola. Området sträcker sig mellan Harabergsgatan och Hjortsbergs 

parken. 

 

Ljungbybostäder har genomfört en enkätundersökning om bostadsbyggande på 

landsbygden.  

 

Efter valet 2014 har kommunen styrts av M, C, L och KB. Magnus Gunnarsson 

(M) förklarar hur kommunens nya mandatfördelning ser ut. Magnus har, i 

egenskap av kommunstyrelsens ordförande, fört samtal med övriga alliansledare 

och hoppas inom kort kunna presentera hur de vill styra Ljungby kommun. Nya 

kommunfullmäktige tillträder den 15 oktober. Den nya kommunstyrelsen och 

nämnderna tillträder efter årsskiftet. 
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KPR § 11      

 

 

Övriga frågor 
 
Beslut 
Informationen noteras. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Ordföranden besvarar följande frågor: 

 

Höga trottoarkanter - Ett medborgarförslag har inkommit till kommunen om de 

höga trottoarkanterna i Ljungby. Tekniska nämnden ska yttra sig över inlämnat 

medborgarförslag. 

 

Trapphus Östra torget - Ljungbybostäder kommer att bygga ett hyreshus med 

hiss på Östra torget. 

 

Gratis bad för pensionärer- Tidigare motion om gratis bad för pensionärer har 

kompletterats avseende gratis bad även i Ryssby och Lidhult. Motionen har 

ännu inte besvarats av kommunfullmäktige. Idag är det barn- och 

utbildningsförvaltningen och inte kultur- och fritid som sköter 

badanläggningarna i Ryssby och Lidhult. 

 

Gratis halkskydd till äldre - I nuläget är det inte aktuellt att kommunen skulle 

dela ut gratis halkskydd till äldre - det skulle innebära merkostnad för 

kommunen. En synpunkt som framförs är att butikerna borde erbjuda en bänk 

innanför dörren så att man kan sitta ner och ta av och på skydden. 

 

Följande frågor besvaras av socialnämndens ordförande: 

 

Väntetid LSS-boende - Inspektionen för vård och omsorg (IVO) vill att Ljungby 

kommun ska betala vite. Detta på grund av att det tog kommunen för lång tid att 

ordna en bostad åt en funktionshindrad person. Skälet till dröjsmålet var att den 

enskilde tackade nej till erbjuden plats och valde att avvakta nytt boende i början 

av 2018. 

 

Statsbidrag för ökad bemanning i äldreomsorgen - Kommunen har fått 

stimulansmedel för ökad bemanning i äldreomsorgen. Då detta var ett tillfälligt 

riktat statsbidrag under 2015-2018 finns det inte längre någon möjlighet att söka 

dessa medel. I Ljungby kommun har medlen bland annat använts till att skapa 

en larmgrupp. Kommunen har också beviljats statsbidrag till investeringar i 

välfärdsteknik. 
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Antalet platser i särskilt boende - Omsättningen av platser på särskilt boende har 

minskat. Socialnämnden har därför beslutat att ge förvaltningen i uppdrag att 

utreda förutsättningarna för att tillfälligt utöka med ytterligare 16 platser på 

särskilt boende för äldre. 

 


